
HÖGSBY KOMMUN Protokoll  1�(41) 
Kommunstyrelsen   
Sammanträdesdatum 2007-09-25  

   Utdragsbestyrkande 
 

 
Plats och tid Kommunhusets tingssal tisdagen den 25 september 2007  
 kl  09.00-17.00 
 
   
 
Beslutande  Ewa Engdahl (c), ordförande  
 Ingemar Bergquist (kd) 
 Mona Svensson, kl  09.00-12.20, §§ 305-313 
 Brigitte Kühne 
 Kjell Front 
 Lars-Magnus Ek 
 Nedzad Talovic 
 Folke Karlsson 
 Andreas Furuskog 
 Diana Bergeskans, kl 09.00-12.20, §§ 305-313 
 Johanna KlanghGustafsson 
 Magnus Gabrielsson, kl 13.00-17.00, §§ 314-339 
  
  
Övriga deltagande  
 Joakim Malmdal, kommunchef  
 Stellan Lindeberg, socialchef kl 09.00-09.30, 11.45-13.00. §§ 306, 312-313 
 Hans Bohlin, räddningschef, kl 09.00-09.15, § 306 
 Anders Johansson, skolchef, kl 09.00-10.00, §§ 306-310 
 Joakim Gustafsson, Södra, kl 11.30-11.45, § 311 
 Klaus Leidecker, projektledare, kl 15.30-16.00, § 316 
  
 
Utses att justera Brigitte Kühne och Nedzad Talovic 
 
Justeringens  plats och tid  Kommunhuset måndagen den 8 oktober 2007 kl 10.00. 
 
Underskrifter Sekreterare .................................................................................  Paragrafer  305-339
  Joakim Malmdal 
 
 Ordförande .................................................................................  
  Ewa Engdahl 
 
 
 Justerande ………………………………………………..… ……………………..……………………..… 
  Brigitte Kühne                                                                      Nedzad Talovic 
 

 
ANSLAG/BEVIS 

 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

 
 

Nämnd / styrelse Kommunstyrelsen 
 
Sammanträdesdatum 2007-09-25 
 
Datum för  Datum för 
anslags uppsättande  anslags nedtagande  
 
 
Förvaringsplats 
för protokollet Kommunhuset, Högsby  
 
 
Underskrift .................................................................................  
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   Utdragsbestyrkande 
 

 
KS § 305  DNR:KU/2007.9 
 
Godkännande av dagordning 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl efterhör om dagordningen för dagens 
sammanträde godkännes. Dagordningen föreslås kompletteras med följande 
ärenden under punkten Övriga frågor: 
 
1. Kommunstyrelsens delegationsordning. 
2. Färdtjänst, Äldreomsorg. 
3. Dike i Fågelfors. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Dagordningen med kompletterande ärenden under Övriga frågor godkännes. 
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KS § 306 DNR: KU/2007.33 
 
Redovisning av förvaltningarnas verksamhet  
 
Räddningschef Hans Bohlin. Kvarstår inköp av brandbil samt båt på investeringsbudgeten. 
Rekryterat 3 av 4 personer. Skickat dessa på utbildning. 
Utryckningarna följer prognos. Dock är det fler automatiska brandlarm jämfört med 
prognos. 
 
Socialchef Stellan Lindeberg redovisade delårsbokslut per 2007-08-30.  
Inom det särskilda boendet finns ett överskott av platser. 
Färre människor som har hemtjänst jämfört med förra tertialen, dock uppvisas en högre 
vårdtyngd. 
Den nya arbetstidslagstiftningen har inneburit bekymmer för verksamheten. 
Nytt verksamhetssystem är upphandlat inom äldreomsorgen. Tieto Enator blir leverantör 
Arbetet med det nya boendet för psykiskt funktionshindrade har påbörjats. 
 
Individ- och familjeomsorgen har haft viss personalomsättning. Alla tjänster är återbesatta. 
Antalet institutionsplatser har minskat jämfört med föregående år. Socialbidragen ligger ca 
200 tkr lägre än förra året. Kostnaderna för flyktingverksamheten har sjunkit. Socialchefen 
informerar även om arbetsmarknad och måltidsverksamhet. 
 
Skolchef Anders Johansson.Branden vid Rönnen. Ersättningen från försäkringsbolaget blir 
högre än väntat. Han redovisade också arbetet med förslag till barnomsorgspeng. Lärarlyftet 
kostar ca 200 tkr per år. 
 
Idag är det 125 inskrivna vid gymnasieskolan. 
 
Kommunchef  Joakim Malmdal redovisade måluppfyllelse och verksamhetsförändringar. 
Under hösten kommer en utvärdering av den politiska organisationen att presenteras. Ett 
utkast till policy för alternativa driftsformer har arbetats fram och kommer att behandlas 
under hösten. 
 
Kultur- och fritidsverksamheten har inte lämnat någon redovisning. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Redovisningarna av förvaltningarnas verksamheter godkändes. 
 
Redovisningarna av förvaltningarnas verksamheter skall lämnas via mail till 
kommunstyrelseledamöterna.  
 
Kommunchefen får i uppdrag att kontakta kultur- och fritidsverksamheten 
angående redovisning inför kommande kommunstyrelse. 
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KS § 307  DNR: KF/2007.232 
 
Motion angående utnyttjande av lokalerna i Långemåla skola och sporthall 
 
I motion inlämnad av centerpartiets fullmäktigegrupp framhålles att Långemåla skola och 
sporthall kommer att stå outnyttjade till största delen. Därför föreslås att en utredning görs 
om möjligheten att starta en lägerskola som skall betjäna en större region. Inriktningen på 
verksamheten kan vara ett flertal såsom idrott, natur (närhet till ecoparken och Alsteråns 
vattensystem), resursskola mm. Det går att driva den oavsett årstid. 
 
Lämpligt att man startar med en grupp som tar fram teman och inriktningar som borde vara 
eftertraktade. Det bör vara ett brett spektra av kompetens i en sådan grupp där 
ungdomsledare, lärare, resurslärare, tjänstemän och politiker skall vara representerade. 
 
Själva arbetsgången för övrigt med kontakter över kommungränser, driftsform ekonomi, 
tillstånd m m blir ett omfattande arbete och kan nog bli ett eget projekt. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2007-06-14, § 132 att remittera motionen till 
kommunstyrelsen för beredning. 
 

UU § 39 07-08-22 
Utbildningsutskottet har behandlat motionen 2007-08-22, § 39. Skolchefen har lämnat några 
synpunkter. Långemåla skola kan komma att användas som förskola. Det är svårt att bedriva 
lägerskola med de nya arbetstidslagarna. Skolledningen har i dagsläget ett svalt intresse för 
lägerskoleverksamhet. 
 
Utbildningsutskottet beslutade att se positivt på att utreda nyttjande av sporthallen och 
skolan i Långemåla för lägerskoleverksamhet med beaktande av skolchefens synpunkter. 
_____ 
 
Anders Johansson redovisade ytterligare information i ärendet. En diskussion skall ske med 
de lokala föreningarna om deras idéer och tankar för att hämta hem deras synpunkter på 
lokalutnyttjande.  
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunstyrelsen ser positivt på nyttjande av sporthallen och skolan i Långemåla för 
lägerskoleverksamhet eller annan verksamhet. 
 
Kommunchefen ansvarar för att ortsbornas synpunkter förmedlas via Långemåla 
Medborgarförening vad det gäller användningen av lokalen.
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KS § 308  DNR:UU/2007.19 
 
Pedagogisk lunch 
 
Skolchefen har sammanställt ett förslag till reglering av pedagogisk lunch. Nuvarande 
regelsystem innebär att en lärare per klass äter kostnadsfri lunch, medan förskolepersonalen 
betalar för att äta en barnportion. Kommunen har en målsättning att verka för god hälsa. 
Måltiden ska förutom att ge ett allsidigt näringsinnehåll vara en positiv och harmonisk stund 
utan stress. Därför är det av stor vikt att så många vuxna som möjligt äter med barnen.  
 
I det nuvarande förslaget kommer kostnadsfri pedagogisk lunch att gälla för:  
• En lärare per klass 
• En fritidspersonal per grupp under skollov 
• En förskolepersonal per fem inskrivna barn 
• Den personal elevhälsan beslutar om 
 
Kostnadsfri frukost gäller för: 
• En förskolepersonal per fem inskrivna barn 
 
Övriga vuxna som äter med barnen betalar 20 kronor. 
 
Övriga vuxna som inte äter med barnen betalar 50 kronor. 
 
Den maximala kostnaden för detta förslag är 154 000 kronor per år. 
 

UU § 36 07-08-22 
Utbildningsutskottets förslag 
 
Kommunstyrelsen inför förslaget till pedagogisk lunch under ett läsår för att därefter 
utvärderas. Tillsynsskyldigheten för personal som äter tillsammans med barn/elever 
förtydligas. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Pedagogisk lunch erbjuds under ett läsår för att därefter utvärderas. Tillsynsskyldigheten för 
personal som äter tillsammans med barn/elever förtydligas. 
 
Finansiering sker inom utbildningsutskottets budget.
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KS § 309  DNR:UU/2007.16 
 
Anhållan om barnomsorg kvällar och nätter 
 

UU § 32 07-08-22 
En skrivelse från Majvie Annegård beskriver två familjer som är i behov av utökad 
barnomsorgstid. Det finns fler familjer som har behov av omsorg utanför den tid som i dag 
erbjuds. Kommunen är inte skyldig att erbjuda barnomsorg nätter och helger. Flera andra 
kommuner erbjuder ändå detta. 
 
Utbildningsutskottets förslag 
 
Kommunstyrelsen ger skolchefen i uppdrag att hitta en lösning med befintlig kostnad per 
barn.  
_____ 
 
Skolchefen, Anders Johansson, redovisar olika lösningar för nattomsorg. Samtliga lösningar 
förutom Barnomsorgspeng medför extra kostnader. 
 
Ajournering 
 
Mona Svensson begär ajournering 10 minuter.  
 
Yrkande 
 
Lars-Magnus Ek yrkar att nattbarnomsorg ordnas genom barnomsorgspeng alternativt 
nattmamma. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Ubildningsförvaltningen får i uppdrag att ordna nattbarnomsorg genom barnomsorgspeng 
alternativt nattmamma. 
 
Finansiering sker inom utbildningsförvaltningens ram som är budgeterad till 350.000 kr. 
 
Beslutet avser en prövotid på sex månader. Därefter sker en utvärdering. 
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KS § 310 DNR:UU/2007.10 
 
Gymnasieskolan 
 

KU § 245 07-09-05 
Diskussion fördes kring arbetet med att utveckla framtidsfrågorna avseende 
gymnasieverksamheten. Uppdraget att utveckla nya s.k. lärlingsprogram 
företrädesvis inom träsektorn fastställdes i Kommunstyrelsen i juni 2007. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Skolchefen, Anders Johansson, får i uppdrag att inom gymnasieskolan erbjuda  
lärlingsprogram, företrädesvis inom träsektorn, som skall vara sökbart inför läsåret 
2008/2009. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Skolchef Anders Johansson får i uppdrag att inom gymnasieskolan utveckla ett lokalt 
program med anknytning till näringslivet. Programmet skall vara sökbart inför läsåret 
2008/2009. Utvecklingen av programmet finansieras inom utbildningsförvaltningens 
budgetram.  
 
Reservation 
 
Diana Bergeskans reserverar sig mot beslutet att programmet skall starta redan läsåret 
2008/2009. 
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KS § 311  DNR:KU/2007.246 
 
Information om kommunens skogar 
 
Joakim Gustafsson, SÖDRA, redovisade nuläget för kommunens skogar. Det har varit tre 
tuffa år med stormar och barkborreangrepp. Kjell Front ställer frågan kring vilka netto- och 
bruttoöverskott som skogen har givit de sista åren. Kan kommunen öka avverkningen under 
en kortare period utan att skada den långsiktiga avkastningsnivån.  
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunchefen får i uppdrag att tillsammans med Joakim Gustafsson från Södra 
Skogsägarna ta fram kalkyler över framtida avkastningsnivåer för kommunens skogar.  
 
Redovisningen skall ske på kommunstyrelsen i oktober.
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KS § 312  DNR: KU/2006.166 
 
Hemsjukvård 
 

KU § 230 07-09-05 
På uppdrag av den politiska styrgruppen för kommunalisering av hemsjukvården med mera i 
Kalmar län har Regionförbundet översänt beslutsunderlag angående kommunalisering av 
hemsjukvården med mera i Kalmar län för skyndsamt beslut (senast i augusti 2007) i länets 
kommuner och landsting. 
 
Vid dagens sammanträde har kommunledningsutskottet och socialutskottet gemensamma 
överläggningar angående förestående kommunala övertagande av landstingets hemsjukvård 
och rehabilitering. 
 
Socialchef Stellan Lindeberg informerar om förslag till övertagande av hemsjukvården från 
Landstinget. Övertagandet är planerat till årsskiftet och finansiering ska ske via  
skatteväxling och en mellankommunal utjämning. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Under förutsättning att överenskommelse träffas om den ekonomiska regleringen beslutar 
Högsby kommun: 
 
att godkänna styrgruppens samtliga förslag,  
 
att det avtal som upprättas om kommunalisering av hemsjukvården m m årligen skall följas 
upp och 
 
att en utvärdering av avtalet görs under år 2010 samt 
 
att medverka till att en regional politisk grupp med representation från både 
landstinget och kommunerna tillsätts för fortsatt samverkan mellan huvudmännen 
inom vård- och omsorgssektorn i Kalmar län.  
_____ 

 
SU § 62, 07-09-05 

Socialutskottet föreslår att kommunstyrelsen ställer sig bakom den politiska styrgruppens 
slutdokument. 
_____ 
 
Socialchef, Stellan Lindeberg, redovisade nuläget. Avsiktsförklaring mellan Kalmar läns 
landsting och kommunerna är inte riktigt färdig. Beslutsunderlag kommer att skickas ut 
inom kort och beslut skall fattas av kommunfullmäktige senast i november. Socialchefen 
framhåller vikten av att ett utjämningssystem införs mellan kommunerna i länet.  
 
Socialchef Stellan Lindeberg informerar om förslag till kommunal organisation för 
hemsjukvårdvård och rehabilitering.. 
 
Kommunstyrelsens beslut  
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KS § 312  DNR: KU/2006.166 
 
Kommunstyrelsen ställer sig bakom de principer den politiska styrgruppen tagit 
fram i missiv 2007-06-01. 
 
Kommunstyrelsen förordar förslaget om kommunalt utjämningssystem med en 
utfasning på 5 år. 
 
Kommunstyrelsen ställer sig positiv till socialchef Stellan Lindeberg  förslag till kommunal 
organisation för hemsjukvård och rehabilitering och att erforderliga kontakter med fackliga 
organisationer tas i ärendet.



HÖGSBY KOMMUN PROTOKOLL 11� 
Kommunstyrelsen 
Sammanträdesdatum 2007-09-25       

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KS § 313  DNR:SU/2006.47  
 
Principer för Högsby kommuns framtida äldreboende 
 
Äldreboendegruppen har sammanfattat principer och uppfattningar som bör vara styrande i 
planeringen för Högsby kommuns framtida äldreboende, daterat 2007-05-02. Arbetsgruppen 
bedömer att den huvudsakliga inriktningen i det särskilda boendet blir ett vårdboende och att 
dessa resurser koncentreras till Mogården. Över tiden kommer behovet av platser i det 
särskilda boendet att minska på grund av minskande befolkningssiffror vilket i huvudsak  
kommer att påverka verksamheterna på Kvillgården och Välengården. 
 
Kostnaderna för förändringarna i det särskilda boendet hänför sig i arbetsgruppens förslag 
huvudsakligen till ombyggnationen av Mogården. En mycket grov approximering bedömer 
byggkostnaden till cirka 10 000 kronor per kvadratmeter, vilket skulle ge en total kostnad på 
cirka 10-12 miljoner kronor utifrån den ombyggnadsskiss som upprättats som underlag till 
denna enkla kalkyl. Till kostnaderna skall sedan läggas de förändringar som föreslås på 
Kvillgården med anpassning av lokalerna till delvis ny verksamhet med kostnader på 4-5 
miljoner kronor. 
Arbetsgruppen anser också att det kommer att behövas, som ett komplement till det särskilda 
boendet, ett seniorboende/serviceboende centralt i Högsby tätort, och det därför snarast 
behövs inledas diskussioner med olika byggintressenter. 
 
Arbetsgruppen hemställer hos kommunstyrelsen om att få gå vidare med en detaljplanering 
av ovanstående förslag under hösten 2007 och att kommunstyrelsen avsätter erforderliga 
medel härför. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2007-06-19, § 208 att ge socialchefen i uppdrag att skicka ut 
äldreboendegruppens förslag på remiss till partigrupperna och pensionärsorganisationerna 
samt informera personalen om rapporten. Ärendet redovisas på socialutskottet samt 
kommunledningsutskottet i september. Parallellt med detta skall frågan om finansiering 
utredas. 
_____ 
 
Socialchef Stellan Lindeberg, redovisar de remissvar som inkommit från de politiska 
partierna, pensionärsorganisationerna samt samhällsföreningar m.fl. 
 
Andreas Furuskog (s), redovisar socialdemokraternas synpunkter.  
 
Ingemar Bergquist (kd) ställer sig bakom de intentioner som redovisats i utredningen. Han 
framhåller behovet av ett seniorboende i Högsby kommun. 
 
Kjell Front (c), hävdar att en ombyggnation är nödvändig om Välengården skall vara kvar 
som äldreboende.  
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KS § 313  DNR:SU/2006.47  
 
Nedzad Talovic (s) hävdar att kvalitén i det framtida äldreboendet i Högsby kommun är 
viktig. 
 
Ewa Engdahl  (c) sammanfattar ledamöternas samt merparten av remissvarens synpunkter 
vad det gäller Välengården. En fördjupad utredning krävs för att ta fram ett underlag där 
även Välengården nyttjas som äldreboende i en framtid. 
 
Socialchef Stellan Lindeberg  meddelar att rekrytering av arkitekt pågår samt  viss möjlighet 
finns att få del av statligt investeringsbidrag för byggande av äldreboende.  
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunstyrelsen ställer sig i huvudsak bakom äldreboendegruppens intentioner 
gällande Mogården och Kvillgården. 
 
Socialchefen och äldreboendegruppen får i uppdrag att genomföra en fördjupad 
utredning med syfte att även Välengården skall nyttjas som äldreboende. 
 
Arkitektkompetens skall anlitas för samtliga tre äldreboenden i kommunen. 
 
En referensgrupp skall bildas där representanter för berörd personal kan följa 
arbetet och bidra med sin erfarenhet. 
 
Socialchefen ges i uppdrag att bevaka möjligheten att söka statliga medel för 
äldreboende. 
 
Kommunchefen får i uppdrag att skyndsamt samla arbetsgruppen för investeringar 
kring förslag till finansiering. 
  
Äldreboendegruppen får i uppdrag att redovisa ett samlat förslag gällande 
äldreboende i Högsby kommun samt en ny tidplan för genomförande på 
kommunstyrelsen i oktober.
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KS § 314 DNR:KU/2007.258 
 
Statsbidrag till trafiksäkerhets- och miljöförbättrande åtgärder på det 
kommunala väg- och gatunätet år 2008 för kommunerna i Kalmar län 
 
Tekniska chefen Peter Siilak informerar om att kommunen kommer att söka 
statsbidrag gällande ny väg till Mogården, breddning av Moréns backe samt gång 
och cykelväg vid Verkstadsgatan. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunstyrelsen ställer sig bakom förlaget att söka statsbidrag för ny väg till    
Mogården, breddning av Moréns backe samt gång och cykelväg vid 
Verkstadsgatan.
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KS § 315  DNR:KU/2007.49 
 
Målsättningar/uppföljningar 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2007-06-19, § 212, att utskotten skall till varje 
kommunstyrelse följa upp och redovisa de målsättningar som anges i kommunens budget. 
Besked om avvikelser skall lämnas och åtgärder med tidplan skall redovisas. 
 
Kommunledningsutskottet samt övriga utskott har ett antal mål som skall uppnås under 
2007. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunchefen har i uppdrag att utarbeta en mall som samliga utskott skall 
använda i redovisningen till Kommunstyrelsen. 
 
Ärendet tas upp på kommunledningsutskottet i oktober. 
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KS § 316  DNR:KU/2007.136 
 
Näringslivsfrågor 
 

KU § 229 07-09-05 
Projektledare Bertil Eifrém informerade kring arbetet med Kinasatsningen. Regionförbundet 
har kallat till samverkan i regionen för att skapa en kommunikationsplattform för Kalmar 
läns Kinaprofilering. Syftet är att skapa ett gemensamt utgångsläge för identitet och 
profilering. 
 
Plattformen skall bestå av fyra delar: Definition och kärna, varumärkesstrategi, 
kommunikationspolicy, avsändare och grafisk profil. Vidare information kommer att delges 
den 28 september. 
 
Bertil informerade om Regionförbundets förestående studieresa till Kina. Diskussioner 
fördes kring medverkan från Högsby kommun på studieresan. Styrgruppen från projekt 
”Företagsam framtid” samt ”Gränslös affärsutveckling” kommer att medverka på 
studieresan inom projektens ram. Frågan kring olika länders affärskultur bör 
uppmärksammas under studiebesöket. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Kommunstyrelsens ordförande samt vice ordförande, kommunchefen samt styrgruppen i 
”Företagsam framtid” medverkar på studiebesöket i Kina den 15-19 oktober. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens ordförande redovisar svar från SKB daterat 2007-09-19 på kommunens 
intresseanmälan angående etablering av kapselfabrik. SKB välkomnar ett förslag från 
kommunen till lösningar för placering av en kapselfabrik med tillhörande infrastruktur. 
 
Jordbruksminister Eskil Erlandsson (c) har besökt jordbrukaren Robert Johansson i 
Bökemåla samt träffat kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl. Dessutom medverkade 
jordbruksministern vid Sparbankens seminarium som bla annat behandlade alternativa 
drivmedel såsom exempelvis metanol. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl har inbjudit och nyligen träffat kommunerna 
längs järnvägslinjen Oskarshamn - Jönköping för en diskussion kring utvecklingen av 
tågtrafiken. Kommunerna kommer att ställa sig bakom en avsiktsförklaring kring detta 
arbete och också genomföra en gemensam förstudie gällande inriktningen på arbetet. Eksjö 
kommun utarbetar en skrivelse kring persontrafiken längs banan som skall sändas till 
trafikbolagen i de båda länen.  
 
Ewa Engdahl och Andreas Furuskog redovisar vad som framkommit vid senaste mötet 
mellan Rolf Bengtsson, intressenter för Allgunnenområdet samt företrädare för Högsby 
kommun. Klaus Leidecker redovisar bakgrundsfakta gällande de företag som är intresserade 
av 6 månaders option gällande Allgunnenområdet.  
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl redovisar upplägg och finansiering av 
Kinaresan. 
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Yrkande 
 
Ewa Engdahl yrkar avslag till option avseende Allgunnenområdet. Däremot finns inget som 
hindrar intressenten att arbeta vidare med undersökning av området. 
 
Andreas Furuskog yrkar bifall till option. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl ställer proposition på yrkandena och finner att 
kommunstyrelsen avslår option avseende Allgunnenområdet. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunstyrelsens ordförande samt en företrädare för oppositionen och kommunchefen 
medverkar på studiebesöket i Kina den 15-19 oktober. 
 
Kommunchefen får i uppdrag att arbeta fram ett svar på skrivelse från SKB. 
 
Begäran om option på 6 månader för Allgunnenområdet avslås.



HÖGSBY KOMMUN PROTOKOLL 17� 
Kommunstyrelsen 
Sammanträdesdatum 2007-09-25       

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KS § 317  DNR:KF/2007.275 
 
Motion om att förlägga utskottsmöten och kommunstyrelsemöten ute i 
verksamheterna 
 
Socialdemokraterna, genom Magnus Gabrielsson, Johanna Klang-Gustafsson och Rolf 
Bengtsson, har inlämnat en motion om att förlägga utskottsmöten och 
kommunstyrelsemöten ute i verksamheterna. 
 
De flesta politiker är fritidspolitiker och är i stort behov av att hålla sig ajour med lagar och 
paragrafer, sätta sig in i frågor som berör de olika förvaltningarna.  
 
Därför föreslås att 
 
- man i största möjliga mån förlägger utskottsmöten ute i verksamheten 

 
- även kommunstyrelsen förlägger en del möten ute i verksamheten 

 
- det avsätts en dag om året där politiker är ute i de olika verksamheterna i 

utbildningssyfte. 
 

Kommunfullmäktige beslutade 2007-08-16, § 150 att remittera motionen till 
kommunstyrelsen för beredning. 
 
En stor del av utskottens sammanträde sker ute i verksamheterna. Utskotten skall även i 
framtiden beakta detta vid val av sammanträdesplats. Med fördel bör sammanträdena 
lokaliseras i anslutning till den verksamhet utskotten verkar inom. Om tillfälle ges kan 
utskotten samordna sammanträdena med studiebesök i verksamheten. 
 
Diskussioner fördes kring att anordna en utbildningsinsats för KF-ledamöterna. 
 

KU § 232, 07-09-05 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Ge kommunchefen i uppdrag att erbjuda ett utbildningspaket för kommunfullmäktiges 
ledamöter. 
 
Utskotten uppmanas att när det är möjligt, förlägga utskottsmöten och studiebesök ute i 
respektive verksamheter.  
 
Därmed är motionen besvarad. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Ge kommunchefen i uppdrag att erbjuda ett utbildningspaket för kommunfullmäktiges 
ledamöter. 
 
Utskotten uppmanas att när det är möjligt, förlägga utskottsmöten och studiebesök ute i 
respektive verksamheter. 
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Därmed är motionen besvarad. 
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Motion angående kommunfullmäktige på dagtid 
 

KF § 23  06-01-26 
Socialdemokraterna har inlämnat en motion daterad 2006-01-26 angående 
kommunfullmäktige på dagtid. 
 
Efter den politiska strukturförändring som genomfördes årsskiftet 2004-05, har det visat sig 
att närvaron av kommunfullmäktiges ledamöter har minskat dramatiskt. Det finns givetvis 
ett antal olika orsaker till detta, och dessa bör analyseras fram för att komma till rätta med 
närvaron på kommunens högsta beslutande organ. 
 
En ny fyraårig valperiod är nära, med valet av att välja antalet ledamöter i 
kommunfullmäktige. Det har visat sig att nästan samtliga partier har haft svårt att besätta 
sina stolar under denna valperiod, detta bör beaktas i denna analys. 
 
Det som idag har framkommit i egna sökta förklaringar är: 
 
- kommunfullmäktiges möten på sena kvällar efter en dags effektiviserat arbetsinsats på 

ordinarie arbete är förkastligt i kvalitetssynpunkt på besluten 
- ärenden som kommer till fullmäktige har redan massmedia rapporterat om att 

kommunstyrelsen har tagit beslut i, vilket utgör ett visst ointresse att närvara 
-  ärenden som aldrig kommer till kommunfullmäktige med mera. 
 
Mot bakgrund av detta hemställs i motionen att: 
 
• Utreda möjligheten att hålla kommunfullmäktige på dagtid, lägga över fler 

beslutsärenden på kommunfullmäktige och samtidigt göra fler partier delaktiga i 
besluten som nu beslutas i kommunstyrelsen där dessa inte idag är representerade 
 

• Utreda möjligheten att ytterligare effektivisera kostnader för beredning och delbeslut av 
ärenden, som idag passerar i tre steg, före ärendet kommer till kommunfullmäktige. Våra 
tjänstemäns kunskaper bör tas i större anspråk i beredningar av ärendena. 
 

• Demokratifrågan i besluten upprätthålls inom kommunfullmäktige 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Motionen remitteras till kommunstyrelsen. 
_____ 

KU § 49 06-02-08 
 Kommunledningsutskottets beslut 

 
Kanslichef Bo Johansson får i uppdrag att ta reda på om det finns andra kommuner som har 
kommunfullmäktige på dagtid samt en kalkyl på vad det skulle kosta. 
 
Ärendet behandlas på nästa kommunledningsutskottssammanträde. 
____ 
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KU § 235 07-09-05 
Utredning är gjord vad kostnaden är att hålla Kommunfullmäktigesammanträden på dagtid. 
Kalkylen visar på drygt 200 tkr per år.  
 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Kommunfullmäktige sammanträder även fortsättningsvis på kvällstid. 
 
Kommunchefen får i uppdrag att till kommunstyrelsens septembersammanträde, upprätta 
förslag till svar på övriga punkter i motionen. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens beslut  
 
Kommunchefen får i uppdrag att besvara övriga punkter i motionen till kommunstyrelsen i 
oktober.
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Medborgarförslag hyreslägenheter 
 
Elisabeth Angervall skriver i medborgarförslag daterat 2007-01-25 att det behövs fler 
trevliga, funktionella hyreslägenheter i centrala Högsby. Ett antal ensamstående bor kvar i 
sina villor/hus trots att de gärna vill och behöver sälja och flytta till hyreslägenhet. Detta är 
inte möjligt för dem eftersom det ej finns attraktiva lägenheter att hyra i centrala Högsby. 
Det är till och med så att några få har ”tvingats” flytta till närliggande kommuner. 
Situationen blir ju sådan att det står helt stilla på bostadsmarknaden. Detta är ett hinder för 
kommunens utveckling! Ifall det fanns alternativ skulle det bli hus lediga för inflyttande 
barnfamiljer från andra kommuner, från Holland, Danmark etc. Kanske till och med en 
inflyttande barnfamilj önskar bo i en hyreslägenhet i centrala Högsby? 
 
Köp tomt, bygg hyreshus i centrala Högsby, gärna vid Storgatan men ej vid  
Järnvägsgatan! 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2007-02-15, § 35 att överlämna medborgarförslaget till 
kommunstyrelsen för beredning. 
 
Högsby Bostads AB har lämnat ett yttrande daterat 2007-08-28, angående 
medborgarförslaget. HBAB konstaterar att, ”trycket” på efterfrågan av lediga lägenheter för 
närvarande inte är större än att behovet kan tillgodoses. Men om efterfrågan ökar och 
behovet inte kan tillgodoses, är bolaget intresserat av att positivt möta den ökande 
efterfrågan. 
 

KU § 233 07-09-05 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Kommunchefen får i uppdrag att svara på medborgarförslaget utifrån det arbete som för 
tillfället pågår kring möjligheten till nybyggnation av attraktiva lägenheter i Högsby 
centralort. Redovisning sker på kommunledningsutskottet i oktober. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunchefen får i uppdrag att svara på medborgarförslaget utifrån det arbete som för 
tillfället pågår kring möjligheten till nybyggnation av attraktiva lägenheter i Högsby 
centralort. Redovisning sker på kommunledningsutskottet i oktober. 
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Förfrågan om iordningställande av nya boulebanor 
 

KU § 234, 07-09-05 
SPF har lämnat in en skrivelse till kommunstyrelsen. SPF befarar att deras nuvarande 
boulebana på träningsplanen i Odensvi kommer att försvinna då en konstgräsplan ska 
anläggas där. SPF-medlemmarna spelar boule 1 gång i veckan hela året och anser att det är 
friskvård för pensionärerna dessutom är det också en viktig social del i verksamheten. 
 
SPF kräver att få ersättningsbanor för banorna på Odensvi med minst fyra sektioner. SFP 
föreslår att kommunen i ordningsställer ”sandladan” norra delen där det idag förvaras lite 
vägsalt. Där kan boulespel bedrivas även vintertid. SPF är även öppna för andra lösningar.  
 
Om detta löser sig på ett positivt sätt för SPF lämnar de sin verksamhet i Tegelbruket, där de 
spelat boule vintertid på 2 st banor som ej är reglementsenliga. 
 
Tekniska chefen meddelar att det i dagsläget endast finns en godkänd boulebana i 
kommunen och den ligger i Ruda, vid Ruda Blick. 
 
”Sandladan” ägs av Vägverket Fastighet (VF) sedan 2 år tillbaka. VF hyr ut en del till 
Vägverket Produktion. 
  
Om kommunen köper in fastigheten kräver Vägverket en ersättningsbyggnad centralt i 
Högsby. Nuvarande hyresgäst medföljer. 
 
Kommunchefen informerade om att Vägverket troligtvis ej kommer att vara i behov av 
”sandladan” för egen verksamhet inom en snar framtid.   
 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Kommunchefen får i uppdrag att arbeta fram förslag till områden där en boulebana kan 
tillskapas.  
 
Diskussioner med Vägverket kring förvärv av ”sandladan” inleds ej. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunchefen får i uppdrag att arbeta fram förslag till områden där en boulebana kan 
tillskapas.  
 
Diskussioner med Vägverket kring förvärv av ”sandladan” inleds ej. 
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Gatubelysning Granhult 5:4, Berga  
 

TU § 34, 07-06-12 
Föreligger anhållan från Staffan Turesson, Sunnanstigen 5, 167 31 Bromma om uppsättning 
av gatubelysning vid rubricerade fastighet.  
 
Tekniska utskottets förslag  
 
Anhållan avslås.  
 
Tidigare antagen princip för belysning i glesbygd är att det skall finnas minst sex permanent 
bebodda fastigheter i nära anslutning till varandra, innan några ljuspunkter uppsättes.  
 
Minskade anslag har dessutom medfört att en inbördes prioritering mellan mycket angelägna 
objekt måst göras varvid även trafikintensiteten på aktuella vägar ingått som en del av 
prioritetsordningen.  
_____ 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Anhållan avslås.  
 
Tidigare antagen princip för belysning i glesbygd är att det skall finnas minst sex permanent- 
bebodda fastigheter i nära anslutning till varandra, innan några ljuspunkter uppsättes.  
 
Minskade anslag har dessutom medfört att en inbördes prioritering mellan mycket angelägna 
objekt måst göras varvid även trafikintensiteten på aktuella vägar ingått som en del av 
prioritetsordningen.  
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Konsekvensutredning enligt 27 § verksförordningen 
 

KU § 238, 07-09-05 
Vägverket har översänt förslag till föreskrifter om hastighetsbegränsning på väg 34, 23 och 
669 i Kalmar län till Högsby kommun för yttrande.  
 
Föreskrifter, vilka är beslutade med stöd av vägtrafikkungörelsen (1972:603), upphör att 
gälla vid utgången av år 2008. Med anledning härav avser Vägverket besluta nya 
föreskrifter. Föreskriftsförslagen innebär ingen ändring av delsträckornas längd och 
hastighetsgräns, mot nu gällande föreskrifter. 
 
Yttrandet ska vara Vägverket tillhanda senast den 5 september 2007. 
 
Tekniska chefen Peter Siilak meddelar att tekniska förvaltningen inte har något att erinra 
mot förslaget. Förslaget innebär ingen ändring av delsträckornas längd eller hastighetsgräns 
mot nu gällande föreskrifter. 
  
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Högsby kommun har inget att erinra mot Vägverkets förslag till föreskrifter om 
hastighetsbegränsning på väg 34, 23 och 669 i Kalmar län. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Högsby kommun har inget att erinra mot Vägverkets förslag till föreskrifter: 
 
- om upphävande av föreskrifterna (VVFS 1995:179) om hastighetsbegränsning på väg 23 i 
Kalmar län. 
 
- om hastighetsbegränsning på väg 34, 23, 665 och 669 i Kalmar län. 
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KU § 170 07-06-04 
Avtal om anläggningsarrende 
 
Ekonomichef Anders Svensson redovisade aktuell status på anläggningsarrendet vid Hanåsa 
15:1.  
 
Kommunledningsutskottets beslut 
 
Kommunchefen samt ekonomichefen får i uppdrag att fortsätta diskussionerna gällande 
nuvarande anläggningsarrende avseende Hanåsa 15:1 
_____ 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunchefen får i uppdrag att fortsätta diskussionerna gällande nuvarande 
anläggningsarrende avseende Hanåsa 15:1 samt stämma av juridiska fakta med Sveriges 
Kommuner och Landsting. 
 
 
.
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Uttalande från Studieförbundet Vuxenskolan 
 
Studieförbundet Vuxenskolan Region Sydost antog ett uttalande på sin regionstämma 2007-
04-21. Stämman uppmanar kommuner, landsting och regionförbund att följa statens exempel 
att öka det ekonomiska stödet till den verksamhet som bedrivs i studieförbundens regi. 
Stämman beslutade att överlämna uttalandet till samtliga kommuner inom regionens 
upptagningsområde samt landstinget i Kronoberg och Regionförbunden i Kalmar och 
Blekinge län. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Uttalandet överlämnas till budgetberedningen. 
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Utseende av representant i Agenda 21-grupp 
 

KU § 65  06-02-08 
För att miljöarbetet ska bli en naturlig del av samhället så krävs det att det 
integreras i det ordinarie beslutsfattandet. Högsby kommuns nuvarande lokala 
Agenda 21 antogs av kommunfullmäktige 1998. Vid utvärderingen 2001 noterades 
att många av de uppsatta målen inte uppnåtts.  
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslöt 2003-08-06, § 313 att en Agenda 21-grupp 
utsågs bestående av förvaltningscheferna. 
 
Önskemål har nu framförts från miljö- och hälsoskyddsinspektör Anders Ivansson 
att försöka få igång arbetet igen med Agenda 21-gruppen. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
En representant från varje parti utses att vara med i Agenda 21-gruppen. 
_____ 
 

KS § 79 06-02-28 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Till representanter i Agenda 21-gruppen utses Stefan Dunberg (c), Inger 
Gustavsson (s), Gunilla Schollin-Borg (mp), Brigitte Kühne (fp), Lars Axetun (m), 
Gunnar Hult (lhk). Kristdemokraterna återkommer med namn på sin representant. 
_____ 

 
KS § 274, 07-08-28 

Kommunstyrelsens beslut 
 
Ärendet tas upp i kommunstyrelsen i september. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Christer Sandgren väljs in som representant från Centerpartiet. 
 
Kommunchefen får i uppdrag att skicka ut förfrågan till Kristdemokraterna, 
Sverigedemokraterna och Vänsterpartiet angående förslag på representanter. 
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Delårsbokslut  
 
Ekonomichef Anders Svensson, redovisade delårsbokslutet 1 januari-31 augusti 2007. 
Resultatprognosen visar på ett överskott om ca 0,5 tkr.  
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Delårsbokslutet godkännes 
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Ansökan om bidrag till bensinkostnader 
 

KU § 236, 07-09-05 
I Ruda har det bildats en bevakningsgrupp. Bevakningsgruppen tillsammans med Ruda 
Samhällsförening har tagit på sig uppgiften att bevaka Ruda kvällstid. De kör cirka 150-180 
mil på en tioveckorsperiod. 
 
Ruda samhällsförening och Bevakningsgruppen ansöker i skrivelse daterad  
2007-01-23 om bidrag till bensinkostnaderna. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Avslå begäran om bidrag för bensinkostnader då det inte är en kommunal angelägenhet. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunstyrelsen ser positivt på det ideella arbete som sker av Ruda Bevakningsgrupp.  
 
Begäran om bidrag för bensinkostnader avslås dock, då det inte är en kommunal 
verksamhet.  
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Ansökan om fortsatt ekonomiskt stöd, Mittpunkt 
 
Näringslivsorganisationen Mittpunkt ansöker, i skrivelse daterad 2007-06-10, om 
fortsatt stöd för innevarande år i form av medfinansiering med ett belopp på 
40 000 kronor. 
 

KU § 214 07-08-15 
Kommunledningsutskottets beslut 
 
Kommunchefen får i uppdrag att undersöka om medel finns att disponera och 
redovisa det till kommunstyrelsens sammanträde. 
_____ 
 

KS § 279, 07-08-28 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Ärendet tas upp i kommunstyrelsen i september då ingen redogörelse för huruvida 
kommunala medel finns tillgängliga redovisades vid mötet. 
_____ 
 
Yrkande 
 
Brigitte Kühne yrkar att Mittpunkt skall inkomma med ett utkast till budget och 
verksamhetsplan för nästkommande verksamhetsår. I denna skall klart framgå hur stor 
finansiering som förväntas från Högsby kommun.  
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Brigitte Kühnes yrkande bifalles. 
 
Mittpunkt skall inkomma med en redovisning av innevarande års budget och ekonomi samt 
verksamhet samt ett utkast till budget och verksamhetsplan för nästkommande verksamhets-
år. I denna skall klart framgå hur stor finansiering som förväntas från Högsby kommun 
under 2008. Materialet skall redovisas på kommunstyrelsen i oktober.  
 



HÖGSBY KOMMUN PROTOKOLL 31� 
Kommunstyrelsen 
Sammanträdesdatum 2007-09-25       

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KS § 329   DNR:KU/2005.348 
 
Slutrapport lokalt brottsförebyggande råd i Högsby kommun 
 
År 2003 beviljades Högsby kommun ekonomiskt stöd om 25 000 kronor för att starta ett 
lokalt brottsförebyggande råd.  
 
Slutrapport och ekonomisk redovisning angående lokalt brottsförebyggande råd i Högsby 
kommun och daterad 2007-05-30, är inskickad till enheten för lokalt brottsförebyggande 
arbete (BRÅ). Där uppgavs att det beviljade stödet hade använts till att formalisera och 
samordna insatser för att främja och förbättra arbetet med folkhälsa och brottsförebyggande 
arbete. 
 
Brå meddelar i beslut 2007-07-25 att slutrapport och ekonomisk redovisning godkännes och 
ärendet avslutas. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
BRÅ:s beslut läggs till handlingarna.



HÖGSBY KOMMUN PROTOKOLL 32� 
Kommunstyrelsen 
Sammanträdesdatum 2007-09-25       

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KS § 330   DNR: KU/2007.18 
 
Redovisning av delegationsbeslut 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunledningsutskottets protokoll från sammanträde 2007-09-05, §§ 227-228, 231, 237, 
239-240, 244 läggs till handlingarna. 
 
Socialutskottets protokoll från sammanträde 2007-08-06, §§ 55-57 läggs till handlingarna. 
 
Utbildningsutskottets protokoll från sammanträde 2007-08-22, §§ 31, 33-35, 37-44 läggs till 
handlingarna. 
 
Delegationsbeslut fattade av kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl enligt förteckning 
daterad 2007-09-19 läggs till handlingarna. 
 
Delegationsbeslut fattade av kommunchef Joakim Malmdal enligt förteckning daterad 2007-
09-19 läggs till handlingarna. 
 
Delegationsbeslut fattade av ekonomichef Anders Svensson enligt förteckning daterad 2007-
09-03 läggs till handlingarna.
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Kommunstyrelsen 
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Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KS § 331   DNR: KU/2007.18 
 
Redovisning av byggnationer i kommunal regi 
 
Kommunchefen och KS ordförande redogör för en nyligen genomförd rundresa i Högsby 
kommun med syfte att hitta nya lägen för byggnation. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunchefen och tekniske chefen förbereder underlag för planering av  
nybyggnation i Högsby kommun. 
 
Ärendet skall redovisas vid KLUS möte i november.



HÖGSBY KOMMUN PROTOKOLL 34� 
Kommunstyrelsen 
Sammanträdesdatum 2007-09-25       

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KS § 332 DNR: KU/2007.41 
 
Utvecklingsstrategi Mitt i Småland 
 
Ett utkast till utvecklingsstrategi för Leaderområdet Mitt i Småland presenteras. 
 
Kommunstyrelsen beslut 
 
Utkastet till utvecklingsstrategin Mitt i Småland godkännes. 
 



HÖGSBY KOMMUN PROTOKOLL 35� 
Kommunstyrelsen 
Sammanträdesdatum 2007-09-25       

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KS § 333 DNR: KU/2007.19 
 
Redovisning av politiska uppdrag 
 
Folke Karlsson informerar om kommande möte med representanter från Emåförbundet.  
 
Kjell Front redovisar från möte kring Alsteråns vattenvårdsförbund samt att förbundet vill ha 
en träff med kommunen för att diskutera vattenvårdsfrågor. 
  
Brigitte Kühne har deltagit i Regionförbundets studieresa till Norge med anledning av att 
Kalmar län har ansökt om att bli Kulturhuvudstad 2014.  
 
Högsby kommun har genom Ewa Engdahl gratulerat Regionförbundet vid firandet av 10-
årsjubileet. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Redovisningen av de politiska uppdragen godkännes. 
 
Ewa Engdahl, Folke Karlsson, Kjell Front, Anders Ivansson och Peter Siilak utses att delta 
vid möte med Alsteråns vattenvårdsförbund.



HÖGSBY KOMMUN PROTOKOLL 36� 
Kommunstyrelsen 
Sammanträdesdatum 2007-09-25       

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KS § 334   DNR: KU/2007.20 
 
Redovisning av företagsbesök 
 
Andreas Furuskog redovisar företagsbesök vid frukostmöte på CafeBar och G-tryck. 
 
Ewa Engdahl har tillsammans med jordbruksminister Eskil Erlandsson varit på besök hos 
jordbrukaren Robert Johansson i Bökemåla.  
 
De konstateras att Mittpunkts frukostmöten ofta sammanfaller med kommunstyrelsens 
sammanträdesdatum vilket då krockar med planerade gruppmöten. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunchefen kontaktar Mittpunkt angående planering av datum för frukostmöten.



HÖGSBY KOMMUN PROTOKOLL 37� 
Kommunstyrelsen 
Sammanträdesdatum 2007-09-25       

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KS § 335   DNR: KU/2007.21 
 
Redovisning av kommunala projekt 
 

KU § 244, 07-09-05 
Kommunstyrelsens ordförande redovisade att projekten ”Företagsam framtid” samt 
”Gränslös affärsutveckling” har samordnat sina styrgrupper.  
 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Godkänna projektens samordning av styrgrupper. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Projektens samordning av styrgrupper godkännes.



HÖGSBY KOMMUN PROTOKOLL 38� 
Kommunstyrelsen 
Sammanträdesdatum 2007-09-25       

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KS § 336   DNR: KU/2007.318 
 
Avtal med Kalmar läns Trafik AB angående färdtjänst 
 
Yrkande 
 
Kjell Front yrkar att vi måste hantera avtalsfrågan med KLT angående färdtjänst.  
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunchefen får i uppdrag att kontakta KLT inför redovisning av ärendet på 
kommunstyrelsen i oktober.
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Kommunstyrelsen 
Sammanträdesdatum 2007-09-25       

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KS § 337   KNSLI/20044274 
 
Kommunstyrelsens delegationsordning 
 
Folke Karlsson efterhör vad § 6 punkt 1 under rubriken ”Brådskande beslut” med texten 
”när kommunstyrelsens avgörande inte kan inväntas” i kommunstyrelsens 
delegationsordning innebär. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl anser att det enda tillfälle som detta kan hända 
är vid krissituationer och anser att en översyn bör genomföras av reglementet i samband med 
organisationsöversynen. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunchefen och kommunstyrelsens ordförande får i uppdrag att genomföra en översyn 
av kommunstyrelsens delegationsordning.



HÖGSBY KOMMUN PROTOKOLL 40� 
Kommunstyrelsen 
Sammanträdesdatum 2007-09-25       

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KS § 338   DNR: KU/2007.319 
 
Uppsättande av anslagstavlor 
 
Magnus Gabrielsson påpekar att det endast finns två anslagstavlor i kommunen och att de 
finns på platser där det inte rör sig så mycket folk. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunchefen får i uppdrag att utreda vilka skyldigheter kommunen har att tillhandahålla 
anslagstavlor i tätorterna.



HÖGSBY KOMMUN PROTOKOLL 41� 
Kommunstyrelsen 
Sammanträdesdatum 2007-09-25       

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KS § 339   KU/2007.320 
 
Dike i Fågelfors 
 
Nedzad Talovic har blivit kontaktad angående problem vid ett dike i Fågelfors. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunchefen får i uppdrag att undersöka ärendet med tekniska chefen och lämna en 
redovisning på kommunstyrelsens sammanträde i oktober. 
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